


3 Simple Steps to Win & Fill your home with Hitachi Products. / 3 Langkah Mudah untuk Menang

Dealer’s Stamp & Signature / Cop & Tandatangan 
Pengedar / 经销商印章及签名

   Mr. / Encik / 先生           Mrs. / Puan / 太太  Miss / Cik / 小姐 Name / Nama / 姓名:

Age / Umur / 年龄:         NRIC / No. K/P / 身份证号码:                                 E-mail / E-mel / 电邮 :

Address / Alamat / 地址:

            Postcode / Poskod / 邮政编号:

No. Tel. (Hs/Rmh / 家):  (Off / Pjt / 办公室):  (HP / Tel. bimbit / 流动电话):     

_ _

Colour the respective Hitachi products in the picture in green. / Warnakan produk-produk Hitachi di dalam gambar 
berikut dengan hijau. / 在图片中找出Hitachi的产品并涂上绿色。

Fill in your particular and mail this contest form to / Isikan butir-butir 
anda dan hantarkan borang peraduan ini ke / 填妥参赛表格然后邮寄至:

All you have to do is just purchase any Hitachi product, attach a photocopy of sales receipt / invoice & a photocopy 
of Hitachi warranty card and mail it to us. / Anda hanya perlu membeli sebarang produk Hitachi, kepilkan salinan 
resit jualan / invois & salinan kad waranti asal dan hantarkan kepada kami. / 选购Hitachi产品，连同购买单据
印本及Hitachi产品保用卡印本寄给我们。

HITACHI MIDORI RAYA Contest Program Centre,
332 – 334, Wisma AQM, Jalan Midah Besar, Taman Midah, 
Cheras, 56000 Kuala Lumpur.

dan Memenuhi rumah anda dengan produk-produk Hitachi. / 3个简单的步骤来赢取丰富的Hitachi产品。

Step/
Langkah/步骤 2

Step/
Langkah/步骤 3

Step/
Langkah/步骤1

R-W750FPMX

EP-A7000

RZ-DMA18Y

MRO-AV200E

RAS-SX10CB

CV-SU23V

BD-W80MV

REMEMBER to attach a photocopy of sales receipt / invoice & a photocopy of Hitachi warranty card. / PASTIKAN kepil salinan resit jualan / invois & salinan kad waranti asal.
/ 记得得附上销售收据 / 发售印本及1份Hitachi 产品保用卡印本。

NOT LATER than Monday, 8 October 2012. / TIDAK LEWAT daripada hari Isnin, 
8 Oktober 2012. / 截止日期(不迟于)2012年10月8日(星期一)。

TERMS & CONDITIONS
1. The “Spot, Colour & Win” Contest (“Contest”) begins from 25 June till 30 September 2012.
2. This Contest is for retail purchases only and is open to all residents of Malaysia aged 18 and above, 

except employees and immediate family members of Hitachi Sales (Malaysia) Sdn. Berhad and their 
advertising, promotion, event and PR agencies.

3. Forms can be obtained from any Hitachi Dealer or at www.hitachiconsumer.com.my. Each form must be 
accompanied with one (1) photocopy of sales receipt / invoice of any Hitachi product* purchased 
excluding spare parts & accessories as proof of purchase, one (1) photocopy of Hitachi warranty card within 
the contest period, plus dealer’s stamp and signature. Photocopies & multiple submissions** allowed.

4. All contest entry forms must reach by post to “HITACHI MIDORI RAYA” Program Centre, 
332-334, Wisma AQM, Jalan Midah Besar, Taman Midah, Cheras, 56000 Kuala Lumpur NO LATER 
than Monday, 8 October 2012. Any entries received after this date will not be accepted.

5. Proof of delivery is not proof of receipt. Incomplete, late, illegible, tarnished contest entries and entries 
received without proof of purchase (sales receipt / invoice) and photocopy of Hitachi warranty card WILL 
BE AUTOMATICALLY DISQUALIFIED, without any prior notification.

6. All qualified entries are judged based on the list of Hitachi products being coloured correctly in green.
7. 3 Categories of Contest Prizes to be won:
  Prize Category No. of Winners Prize Description
  Weekly Prizes Five (5) winners per week iPod Shuffle 2GB
  Monthly Prizes Three (3) winners per month The New iPad 16GB WiFi 4G
  Grand Prize, 1st Prize, 2nd Prize,  Twenty Six (26) winners for  See front of contest form  3rd Prize & Consolation Prize contest duration 
8. Selection of Weekly & Monthly Winners
 For the Weekly & Monthly Prizes, the total valid entries received will be divided by five (5) per week and 

three (3) per month respectively. The winning serial number will be the closest lower whole number after 
making the above-mentioned numerical division. Each winner is only entitled to one (1) Weekly or one 
(1) Monthly Prize for the entire contest period.

9. Selection of Final Contest Prizes
 The total valid entries for the entire contest period will be divided by twenty six (26) to determine the Grand 

Prize, 1st Prize, 2nd Prize, 3rd Prize & Consolation Prize. The Weekly & Monthly Prize winners in June 
till September 2012 are not eligible to be in the running for the Grand Prize, 1st Prize, 2nd Prize, 3rd Prize & 
Consolation Prize. Each winner is only entitled to one (1) of the twenty six (26) Final Contest Prizes.

10. All winners will be notified by post and phone. The winner results will be announced on the Hitachi 
website www.hitachiconsumer.com.my. All prizes must be redeemed / collected within THREE (3) 
months from the date of notification. Any unclaimed prizes will be forfeited.

11. The five (5) Grand Prize holidays for two (2) to Turkey includes return flight ticket from KL International 
Airport (KLIA) to Turkey, twin-sharing hotel accommodation, meals, airport taxes and all transfers. The 
departure date to Turkey will be decided by Hitachi and the trip will take place before 31 December 2012.

12. All domestic travelling and accommodation expenses to / in / from KLIA, necessary travel documents, 
personal costs and / or any other expenses incurred in participating in this contest will be borne by the 
respective winners with no reimbursement or compensation from Hitachi Sales (Malaysia) Sdn. Berhad.

13. Acceptance of prizes constitutes permission to Hitachi Sales (Malaysia) Sdn. Berhad and its advertising 
agency to use the winners’ names and / or photographs for purpose of publicity, advertising and / or trade 
without further compensation or notice.

14. Hitachi Sales (Malaysia) Sdn. Berhad reserves the right to amend, and / or change or withdraw from this 
contest, without any prior notice.

15. Judges decision is final and no correspondence thereon will be entertained.
16. Hitachi Sales (Malaysia) Sdn. Berhad reserves the discretionary right to substitute any of the prizes with 

that of similar value, should any of the prizes be unavailable. All prizes are not transferable and not 
exchangeable with cash.

17. By participating in the contest, all participants agree to be bound by the official Terms and Conditions and 
decision of Hitachi Sales (Malaysia) Sdn. Berhad. This version of the Contest T&C printed on the contest 
form is condensed and a full version is available on www.hitachiconsumer.com.my.

18. The Contest T&C are prepared in several languages. In the event of inconsistencies between all the 
versions of the Contest T&C, the English version shown on the website shall prevail.

* Hitachi products distributed by Hitachi Sales Malaysia only.  **Each Hitachi product is entitled to one (1) contest entry.

规则及条件
1) 此《寻找、填色并赢奖》竞赛(以下简称“本竞赛”)的活动日期为2012年6月25日至9月30日。
2) 本竞赛仅限零售交易，并且开放予所有年满18岁及以上的马来西亚居民参加；唯日立销售 (马来西亚)

有限公司的雇员及其直系亲属，以及公司聘用之广告宣传、促销推广、活动策划及公关机构的雇员
不得参与，以示公允。

3) 参赛表格可向任何 Hitachi 经销商索取，或上网至 www.hitachiconsumer.com.my下载.每份参赛表格皆必
须附上任何1份购买Hitachi产品* 的销售收据/发票影印本及1份Hitachi产品保用卡影印本；任何Hitachi 
零件及配件销售收据 / 发票将不被接受:购买任何 Hitachi产品的证明。参赛表格也必须具备经销商的
盖章及签名。每位参赛者可使用影印的参赛表格亦可呈交多份**参赛表格。

4) 所有参赛表格及规定的附件，必须于2012年10月8日(星期一)前送抵(邮寄) “HITACHI MIDORI RAYA” 
Program Centre, 332-334, Wisma AQM, Jalan Midah Besar, Taman Midah, Cheras, 56000 Kuala Lumpur。逾
期者恕不受理。

5) 寄件证明不得作为收件证明。资料不完整、字迹潦草、文件破损、未附购物证明(销售收据 / 发票之
影印本)或逾期寄达的参赛表格，一律自动作废。

6) 所有合格的参赛表格是基于有正确地在Hitachi产品涂上绿色。
7) 竞赛奖项：这竞赛共可赢取三重奖项:
   奖项类别 得奖人数 奖品说明
   每周奖项 每一周共有五位得奖者 iPod Shuffle 2GB
   每月奖项 每月份共有三位得奖者 The New iPad 16GB WiFi 4G
   超级大奖、首奖、二奖、 超级大奖、首奖、二奖、三奖 奖品说明请参考表格   三奖及安慰奖 及安慰奖共有二十六位得奖者 

8) 每周奖项及每月奖项的赛选
 每一周杪，所收到的合格的参赛表格，总数将除以5，以定夺5位每周奖项的赢家; 及每一月杪，所收

到的合格的参赛表格，总数将除予3，以定夺3位每月奖项的赢家。在整个竞赛期间, 每位参赛者只能
享有一次获奖机会。

9) 超级大奖、首奖、二奖、三奖及安慰奖的赛选
 竞赛截止时，所收到的合格的参赛表格，总数将除以26 ，以定夺超级大奖、首奖、二奖、三奖及安

慰奖的26位赢家。赢取了每周、每月奖项的参赛者，不能参与此赛圈。每位得奖者只能获得   二十六
(26)份奖品里的一(1)份奖品。

10) 所有得奖者将接获书面与电话通知。主办当局将透过 Hitachi官方网站 www.hitachiconsumer.com.my公布
得奖名单。所有奖项必须在通知日期起算的3个月内领取；逾期未领者一律作废。

11) 五份超级大奖的旅游配套包括从吉隆坡国际机场到土耳其的来回机票、双人共一房方式酒店住宿及
机场税。旅游出发日期将会由Hitachi 决定。此旅游出发日期将不迟于2012年12月31日。

12) 超级大奖得主必须自付来回吉隆坡国际机场的各项费用如交通、住宿及个人费用。超级大奖得主也
须负责自身的旅行签证和其他旅行相关文件. 若得奖者或其他旅行参与者无法取得旅行签证或其他旅
行相关文件, 得奖者将无权享有任何补偿。

13) 接受本竞赛的奖项，即相等于授权日立销售 (马来西亚)有限公司及其广告代理商使用得奖人的姓名
和/或照片，进行宣传、广告和/或其它商业用途，而无需进阶提供报酬或事先通知。

14) 日立销售 (马来西亚)有限公司有权修改和/或更动或撤销本竞赛，而无需事先通知。
15) 评审团的决定乃最后裁决，任何询问恕不受理。
16) 在上述奖项缺货时，日立销售 (马来西亚)有限公司有权以相近或相同价值的物品来替代或更换任何

的奖项。所有奖项皆不得转让或兑换成现金。
17) 参与本竞赛，即是代表参赛者同意接受官方条件与规则的约束，以及日立销售 (马来西亚)有限公司

的决定。印制在参赛表格的条件与规则是已被简单化的, 完整的条件与规则可透过 Hitachi官方网站 
www.hitachiconsumer.com.my获取。

18) 竟赛规则备有几种语文。如各语文的条款文本有差异， 将以官方网站的英文版本作准。

*产品分布于日立销售 (马来西亚)有限公司.  **每份Hitachi产品皆享有一次参赛资格.

SYARAT-SYARAT DAN PERATURAN
1. Peraduan “Spot, Colour & Win” (“Peraduan”) ini bermula dari 25 Jun hingga 30 September 2012.
2. Peraduan ini hanya untuk pembelian runcit sahaja dan terbuka kepada semua penduduk tetap Malaysia berumur 18  tahun dan ke atas 

kecuali kakitangan dan keluarga terdekat Hitachi Sales (Malaysia) Sdn. Berhad dan agensi-agensi pengiklanan, promosi jualan, acara dan PR 
masing-masing.

3. Borang penyertaan peraduan boleh didapati daripada mana-mana Pengedar Hitachi atau di laman web www.hitachiconsumer.com.my. 
Setiap penyertaan mesti disertakan dengan satu (1) salinan resit pembelian / invois sebagai bukti pembelian untuk sebarang produk Hitachi* 
yang dibeli kecuali alat ganti dan aksesori dalam tempoh peraduan, satu (1) salinan kad waranti asli serta cop dan tandatangan pengedar. 
Salinan fotostat dan penghantaran borang penyertaan peraduan berbilang** adalah diterima.

4. Semua borang penyertaan peraduan harus sampai (melalui pos) ke “HITACHI MIDORI RAYA” Program Centre, 332-334, Wisma AQM, 
Jalan Midah Besar, Taman Midah, Cheras, 56000 Kuala Lumpur Wilayah Persekutuan TIDAK LEWAT dari Isnin, 8 Oktober 2012. Sebarang 
penyertaan yang sampai selepas tarikh ini tidak akan diterima.

5. Bukti penghantaran pos bukan bukti penerimaan. Borang penyertaan peraduan yang tidak lengkap, lambat, tidak boleh dibaca dan tercemar 
serta penyertaan yang dihantar tanpa bukti pembelian (resit pembelian / invois asli) atau salinan kad waranti asli Hitachi AKAN DIBATALKAN 
SECARA AUTOMATIK, tanpa sebarang pemberitahuan terlebih dahulu.

6. Syarat kelayakan penyertaan berdasarkan produk Hitachi yang diwarnakan hijau dengan betul. 
7. Peraduan ini ada 3 Kategori Hadiah-hadiah Peraduan untuk dimenangi:
   3 Kategori Hadiah Jumlah Pemenang Penerangan Hadiah
   Hadiah Mingguan Lima (5) pemenang setiap minggu iPod Shuffle 2GB
   Hadiah Bulanan Tiga (3) pemenang setiap bulan  The New iPad 16GB WiFi 4G
   Hadiah Utama, Hadiah Pertama, Hadiah  Dua puluh enam (26) pemenang sepanjang  Rujuk kepada borang penyertaan   Kedua, Hadiah Ketiga & Hadiah Saguhati tempoh peraduan
8. Pilihan untuk Pemenang Hadiah Mingguan & Bulanan
 Jumlah penyertaan yang diterima akan dibahagikan dengan lima (5) untuk setiap minggu dan tiga (3) untuk setiap bulan. Nombor bersiri 

yang menang adalah nombor bulat terdekat yang lebih rendah selepas pembahagian. Sepanjang tempoh peraduan, setiap pemenang hanya 
layak untuk satu (1) hadiah Mingguan atau satu (1) hadiah Bulanan sahaja.

9. Pilihan untuk Pemenang Hadiah Utama, Hadiah Pertama, Hadiah Kedua, Hadiah ketiga & Hadiah Saguhati
 Jumlah penyertaaan yang diperuntukan sepanjang tempoh peraduan akan dibahagi kepada dua puluh enam (26) untuk menentu pemenang 

Hadiah Utama, Hadiah Pertama, Hadiah Kedua, Hadiah Ketiga & Hadiah Saguhati. Pemenang hadiah mingguan & bulanan dalam bulan Jun 
hingga September 2012 tidak layak bertanding untuk memenangi Hadiah Utama, Hadiah Pertama, Hadiah Kedua, Hadiah Ketiga & Hadiah 
Saguhati. Setiap pemenang hanya layak untuk satu (1) hadiah sahaja dalam kesemua dua puluh enam (26) hadiah tersebut.

10. Semua pemenang akan dimaklumkan melalui pos dan telefon. Keputusan pemenang akan diumumkan di dalam laman web Hitachi: 
www.hitachiconsumer.com.my. Semua hadiah mesti ditebus / diambil dalam tempoh tiga (3) bulan dari tarikh notifikasi. Semua hadiah 
yang tidak dituntut akan dibatalkan.

11. Lima (5) Hadiah Utama untuk percutian ke Turki untuk dua (2) orang, termasuk tiket pergi-balik dari Lapangan Terbang Antarabangsa KL 
(KLIA) ke Turki, perkongsian berkembar penginapan hotel, cukai lapangan terbang, pengangkutan dari lapangan terbang ke destinasi / 
penginapan hotel. Tarikh percutian / perjalanan ke Turki akan ditetapkan oleh Hitachi sebelum 31 Disember 2012. 

12. Semua perjalanan domestik dan perbelanjaan penginapan ke / di dalam / dari KLIA, visa dan lain-lain dokumen perjalanan, kos peribadi dan 
/ atau sebarang kos, yuran dan / atau perbelanjaan berkaitan dengan penyertaan dalam peraduan ini dan / atau untuk mengambil hadiah 
adalah tanggungan peserta / pemenang dan tiada pembayaran balik atau pampasan dari Hitachi Sales (Malaysia) Sdn. Berhad.

13. Serentak dengan penerimaan hadiah, para pemenang turut memberi kebenaran kepada Hitachi Sales (Malaysia) Sdn. Berhad dan agensi 
pengiklanan untuk menggunakan nama dan / gambar mereka bagi tujuan publisiti, pengiklanan dan / atau perdagangan tanpa sebarang 
pampasan ataupun notis.

14. Hitachi Sales (Malaysia) Sdn. Berhad berhak menukar dan / atau mengubah atau menarik diri daripada peraduan ini tanpa sebarang notis 
terlebih dahulu.

15. Keputusan para pengadil adalah muktamad dan sebarang surat- menyurat tidak akan dilayan.
16. Hitachi Sales (Malaysia) Sdn. Berhad berhak, mengikut budi bicaranya, untuk menggantikan atau menukar mana-mana hadiah dengan 

hadiah lain yang nilainya terdekat, jika hadiah yang dimenangi tidak boleh diperolehi. Hadiah-hadiah tidak boleh dipindah milik dan ditukar 
dengan wang tunai.

17. Dengan menyertai peraduan ini, bermaksud peserta bersetuju untuk mematuhi Syarat-syarat dan Peraturan Peraduan rasmi dan keputusan 
yang dibuat oleh Hitachi Sales (Malaysia) Sdn. Berhad. Versi syarat-syarat & peraturan yang dicetak atas borang penyertaan adalah versi 
ringkas. Versi yang lengkap boleh didapati di laman web Hitachi: www.hitachiconsumer.com.my.

18. Syarat-syarat & peraturan Peraduan boleh didapati dalam beberapa versi bahasa. Sekiranya terdapat percanggahan antara versi-versi 
tersebut, versi Bahasa Inggeris yang tertera di dalam laman web akan dianggap tepat.

*Produk Hitachi yang diedarkan oleh Hitachi Sales (Malaysia) Sdn Berhad sahaja.   **Satu produk Hitachi hanya layak untuk satu (1) borang penyertaan. 






